
Verslag vergadering PB van 12 januari 2024 

 

Aanwezig: Helen, Gerrit, Peter, Pieter 

 

 

1. Opening 

 

2. Mededelingen. 

Helen heeft een paar dagen geleden het verzoek gekregen of de firma Pantry een 

presentatie kan geven over het onbemande winkelconcept dat ze ontwikkeld hebben. 

Het bestuur heeft hierover overleg en Pantry uitgenodigd op de Nieuwjaarsbijeenkomst 

van 13 januari een presentatie te komen geven. 

 

Er worden nog wel eens een fouten gemaakt met het afleveren van pakketjes door de 

verschillende pakketdiensten. Dit geldt niet voor Post.nl. De andere pakketdiensten 

werken soms met freelancers, wat de oorzaak van de vergissingen zou kunnen zijn. 

Een vast verzamelpunt is misschien een idee. 

Besloten wordt dit onderwerp op de jaarvergadering aan de orde te stellen. 

 

Op 7 november jl. is door Helen, Gerrit en Peter met  de Gemeente (waaronder William 

Prinsen ) gesproken over de plannen voor de Loswal. Er komt een nieuw ontwerp. 

 

3. Verslag vorige vergadering dd 3 november 2023 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

4. Afsprakenlijst 

Afsprakenlijst is aangepast. 

 

5. Nieuwjaarsbijeenkomst 

Afspraken zijn gemaakt. Pantry komt presentatie geven. De flyers zijn rondgebracht dor 

Ilse. Besloten wordt haar hiervoor een vergoeding van €20,- te geven. 

 

6. Evaluatie bijeenkomst met studente Windesheim 14 december jl. 

Goede opkomst. Wel 50 à 60 aanwezigen onder wie wethouder Trijn Jongman en de 

Stichting Weerribben-Wieden. De discussie leverde geen nieuwe conclusies op ten 

aanzien van de bevindingen van de enquête. 

 

7. Overzicht Lopende Zaken d.d. 03.10 2023 

Pieter zal het Voortgangsdocument bijwerken.  

Het zou goed zijn om William Prinsen uit te nodigen om het door te nemen (Actie: 

Pieter). 

 

8. Voorbereiding Jaarvergadering 

Besloten wordt de Jaarvergadering te houden op vrijdagavond 19 april. 

Pieter gaat na of KGH dan beschikbaar is. 

Ook wordt voorgesteld het Waterschap uit te nodigen voor een presentatie. Een 

alternatief zou de Historische Vereniging IJsselham kunnen zijn (Actie: Pieter).  



Op de jaarvergadering moet ook de versterking van het bestuur aan de orde komen. 

De dubbelfunctie van voorzitter/penningmeester van Helen vergt teveel tijd. 

Intussen lijkt het ook zinvol informeel te polsen mn onder de nieuwe inwoners of er 

belangstellenden zijn voor een bestuursfunctie. 

 

9. Nieuwe Dorpsvisie 

Thom de Vries heeft laten weten zich terug te trekken uit het project om een nieuwe 

Dorpsvisie voor te bereiden wegens tijdgebrek. Er is ook nog niets gebeurd. Het bestuur 

betreurt het dat hij dit pas na zo’n lange tijd laat weten. Op de jaarvergadering zullen we 

dit onderwerp aan de orde stelen. Intussen heeft het wel zin bewoners informeel te 

polsen of ze mee zouden willen doen aan het project. 

 

10. Rondvraag 

Geen. 

 

11. Sluiting 

Datum volgende vergadering op vrijdag 2 februari a.s. 20.00 in het KGH. 

 

 

  



AFSPRAKEN 

 

Actie     Aanspreekpunt Wanneer/Status 

Visplek rolstoelgebruikers. Gerrit heeft nog 

steeds niets gehoord van Egbert Beens 

Gerrit/Pieter Volgende 

vergadering 

Idee dorpsvlag bespreken. Helen zoekt het 

wapen op. 

Helen Volgende 

vergadering 

Reddingsboeien. Bespreekt Helen met 

William Prinsen. 

Helen Volgende 

vergadering 

Uitnodigen William Prinsen Pieter Volgende 

vergadering 

Plannen Jaarvergadering 19 april. 

Uitnodigen Waterschap of anders HIVJ 

Pieter Volgende 

vergadering 

Goedgekeurde notulen naar Susan sturen 

voor de website 

Pieter Volgende 

vergadering 

 

 

 

 

  



 


